
PROTOKÓŁ I/2024 

z zebrania wyborczego mieszkańców Osiedla Robotniczego 

w dniu 5 września 2024 r.  

 

R. Bisaga – Przewodniczący ZOR  – w I terminie brak wymaganego kworum, termin II 

zebrania ustalono na godz. 17.15. 

R. Bisaga – powitał władze oraz zebranych mieszkańców i odczytał porządek obrad –  

zał. nr 1. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem porządku obrad ? 

Wszyscy za. 

 

Ad. 1. Wybory zarządu osiedla. 

 

R. Bisaga – zwrócił się do mieszkańców z zapytaniem ilu osobowy ma być skład zarządu ?   

Mieszkańcy zaproponowali 4 lub 5 - osobowy skład zarządu.  

Kto jest za 5 – osobowym składem zarządu ?  

-16 głosów 

Kto jest za 4- osobowym składem zarządu? 

-6 głosów 

R. Bisaga – prośba o zgłaszanie osób chętnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej. Dodał,  

że osoby, które zostaną powołane do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie mogą kandydować  

do zarządu.   

Zgłoszono: 

1. Jolantę Smolik – wyraził zgodę, 

2. Mirosława Bleja – wyraził zgodę, 

3. Monikę Jóźwiak  – wyraziła zgodę. 

 

R. Bisaga – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

 

R. Bisaga – prośba o zgłaszanie kandydatów do zarządu. 

Do Zarządu Osiedla zgłoszono następujące kandydatury : 

1. Romana Bisagę – wyraził zgodę  



2. Gabrielę Walską – wyraziła zgodę 

3.  Leszka Włotkowskiego– wyraził zgodę  

4.  Patryka Banasiaka – wyraził zgodę, 

5.  Agnieszkę Gliwińską – wyraziła zgodę, 

6.  Agatę Misiak – wyraziła zgodę, 

7. Dominika Zakrzewskiego- wyraził zgodę.  

 

R. Bisaga – Kto jest za zamknięciem listy?  

Wszyscy za.  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (przygotowała  karty do głosowania, opieczętowała 

je, rozdała mieszkańcom, przedstawiła zasady głosowania, policzyła głosy). 

 

J. Smolik – odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku głosowania tajnego  

do zarządu Osiedla Robotniczego kadencji 2024 – 2029  wybrano: 

1. Romana Bisagę, 

2. Gabrielę Walską, 

3. Patryka Banasiaka, 

4. Agnieszkę Gliwińską, 

5. Dominika Zakrzewskiego. 

 

Zarząd po ukonstytuowaniu się: 

Roman Bisaga – przewodniczący zarządu 

Patryk Banasiak – z-ca przewodniczącego zarządu 

Gabriela Walska – członek zarządu 

Agnieszka Gliwińska – członek zarządu 

Dominik Zakrzewski – członek zarządu 

 

Mieszkańcy Osiedla Robotniczego zgłosili wnioski i uwagi dot. m.in.:  

• Zagospodarowanie terenu na ul. Robotniczej (np. plac naprzeciwko sklepu 

spożywczego, zieleń, nasadzenia) 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował mieszkańców, że osiedle 

Robotnicze będzie zagospodarowywane. 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- zachęciła mieszkańców do 

składania projektów w ramach Soleckiego Budżetu Obywatelskiego. Poinformowała, że  



w tego rocznym SBO złożony jest projekt dotyczący Osiedla Robotniczego (plac zabaw na 

ulicy Robotniczej). Zaprosiła mieszkańców do wzięcia udziału w akcji sprzątania Osiedla 

Robotniczego, które odbędzie się 14 września 2024 r.  Dodała również, że Gmina zakupi 

piaskownicę, która zamontowana zostanie na placu zabaw przy ul. Robotniczej. 

• Mieszkanka skierowała zapytanie dotyczące pisma z dnia 1 czerwca 2024 r.  

do Burmistrza Solca Kujawskiego w sprawie Osiedla Robotniczego  

i Garbary, na które mieszkańcy nie otrzymali odpowiedzi. 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała, że odpowiedź 

na pismo została skierowana do Przewodniczącego Zarządu Osiedla Robotniczego  

w terminie. Zasugerowała, że kwestia dostarczenia pisma członkom zarządu powinna być 

załatwiona pomiędzy Zarządem Osiedla.  

• Prośba mieszkańca o stworzenie ogólnodostępnej bazy informacyjnej dla Osiedla 

Robotniczego, np. poprzez media społecznościowe (np. Facebook) 

• Czy Gmina posiada harmonogram planu wdrażania rewitalizacji Osiedla 

Robotniczego i czy taki harmonogram Gmina może udostępnić członkom zarządu? 

I. Konopa- Dyrektor Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego- Gmina ma 

wskazane kilka inwestycji, które były realizowane w poprzednim finansowaniu. 

Poinformowała, że na chwilę obecną nie ma aktualizacji planu rewitalizacji i nie ma 

wyznaczonych inwestycji do realizacji. Jeśli będzie aktualizacja planu rewitalizacji to Gmina 

na bieżąco będzie się odnosić do realizacji nowych inwestycji. Dodała, że na ta chwilę 

zaplanowane jest zagospodarowanie terenów nadwiślańskich, zagospodarowanie terenów 

Skweru A. Hedy- Szarego II etap, zagospodarowanie terenów Nasycalni II etap, oraz ścieżki 

rowerowe. Oznajmiła również, że jeśli będą dostępne środki finansowe i będą rozpisane 

konkursy, to Gmina będzie ubiegać się o realizację mniejszych inwestycji. 

• Pytanie do przedstawiciela Policji- czy powstanie przejście dla pieszych w okolicach 

nowo wybudowanego przejścia kolejowego PKP przy ul. Garbary? 

Aspirant Andrzej Kwiatkowski- poinformował, że ul. Garbary jest drogą wojewódzką a nie 

gminną. Dodał, że sprawdzi ta kwestię w terenie. Jeżeli będzie taka potrzeba i będzie  

to możliwe zgodnie z przepisami to Policja będzie wnioskować o utworzenie przejścia w tym 

miejscu. 

• Ścieżka rowerowa wzdłuż ul. Powstańców- czy jest możliwość, aby wykonać 

przejście dla pieszych, na wysokości ul. Robotniczej. 



A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że kwestia ta zostanie 

sprawdzona w terenie. Należy sprawdzić czy przepisy pozwolą na wykonanie przejścia dla 

pieszych w tym miejscu. 

• Pytanie do przedstawiciela Policji- 2 tygodnie temu zgłoszono zaparkowany na 

chodniku przy ul. Garbary (na wysokości ciepłowni) skuter. Nic w tej sprawie nie 

zostało zrobione. 

Aspirant Andrzej Kwiatkowski- udzielił informacji, że jeśli pojazd nie widnieje w bazie 

jako poszukiwany to nie można usunąć takiego pojazdu. Dodał, że sprawdzi tą kwestię  

w terenie.  

• Odcinek ul. Garbary do przejazdu kolejowego w stronę Parku Miejskiego- nie ma 

przejścia dla pieszych 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała, że jest to 

droga z pierwszeństwem przejazdu. Nie ma możliwości, aby na tym odcinku powstało 

przejście dla pieszych. Przepisy ruchu drogowego nie pozwalają na to. 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- ustosunkował się do pisma mieszkanki z dnia 

02.08.2024 r. oraz do pisma, które wpłynęło do tut. Urzędu 05.09.2024 r., dotyczące między 

innymi dzikiego wysypiska śmieci przy ul. Garbary. Poinformował, że przedmiotowy teren 

jest wydzierżawiony do 30 października br. Dzierżawca przyznał się do składowania 

odpadów budowlanych oraz  zobowiązał się do uporządkowania terenu do 30 października 

2024 r. Burmistrz dodał, że teren jest sukcesywnie porządkowany. 

Mieszkanka w nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza zaapelowała o zainteresowanie się 

ulicą Garbary, aby ta ulica była zagospodarowana dla mieszkańców (między innymi: zieleń, 

ławki, nasadzenia). 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- zaapelował do mieszkańców, aby składać 

projekty w ramach Soleckiego Budżetu Obywatelskiego, aby angażować się w sprawy osiedla 

• Garaże przy ul. Robotniczej (problemy z energią elektryczną)- zbagatelizowanie 

problemu przez pracownika Urzędu 

• Mieszkaniec poinformował mieszkańców o akcji zorganizowanej przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych, w której uczniowie wraz z nauczycielami 

sprzątali lasy oraz teren dawnego cmentarza m.in. w okolicach Osiedla Robotniczego. 

Dodał, że będzie wytyczona ścieżka dydaktyczna, która przechodzić będzie między 

innymi przez Osiedle Robotnicze wzdłuż ulicy Powstańców. 



• A. Filipiak- Radna Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim- poinformowała 

mieszkańców, że wspólnie z Burmistrzem mają pomysły na zagospodarowanie terenu 

na „dolnych blokach” Osiedla Robotniczego, aby powstała strefa relaksu  

i wypoczynku dla mieszkańców. 

• Problem z nadmierną prędkością pojazdów w okolicach sklepu spożywczego  

na Osiedlu Robotniczym. 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- poinformowała, że Gmina 

chce w pierwszej kolejności zaprojektować teren na „dolnej części” Osiedla Robotniczego, 

żeby stanowiło to całość a nie pojedyncze elementy. Dodała, że kompleksowy projekt będzie 

zawierał również oczekiwania i uwagi mieszkańców. 

• Remont dachu i rynien budynku przy ul. Robotniczej 9 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego –poinformował, że Zarządcą jest wspólnota 

mieszkaniowa. W tej sprawie należy zgłosić się bezpośrednio do Zarządcy. W przypadku 

wysyłania jakichkolwiek pism do Wspólnoty, prośba aby przesyłać pismo również do 

wiadomości Urzędu Miejskiego, aby można było szybciej reagować na problemy 

mieszkańców. 

• Teren sprzedany przez syndyka między blokiem nr 1, 2 i 3, oraz teren przy bloku nr 9 

(poniszczone drzewa, nieuporządkowany teren)- prośba o interwencję w tej sprawie. 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- Gmina może skierować pismo 

do właściciela z prośbą o uporządkowanie terenu. Dodała, że nie ma podstaw prawnych, aby 

zmusić właściciela do uporządkowania terenu. 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego i Sekretarz Magdalena Rudna- Plewa- 

poinformowali mieszkańców, że wkrótce będzie można zainstalować aplikację  

m Mieszkaniec. W aplikacji będzie wiele przydatnych informacji dotyczących Gminy Solec 

Kujawski, oraz karta mieszkańca, która umożliwi korzystanie z wielu zniżek i rabatów.  

• Autobus relacji Solec Kujawski- Bydgoszcz 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- na ta chwilę do dyspozycji mieszkańców jest 

dojazd autobusem PKS Bydgoszcz oraz dojazd pociągiem PKP.  

M. Rudna Plewa- Sekretarz- poinformowała, że były prowadzone rozmowy z MZK. 

Dodała, że koszty z tym związane są zbyt wysokie, a kursów nie byłoby zbyt dużo. 

 

R. Bisaga –Podziękował wszystkim zebranym mieszkańcom, oraz władzom i zakończył 

zebranie o godzinie 18.40. 



 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Robotniczego 

Roman Bisaga 

Protokołowała: 

Ewelina Kubiak 

 

 

 

 

 

.       

 

 

    

   

 

 

 


